

# ဂျာမိးလိဂ်းကော့းဝု၊တုထိဂ်းသု၊လော့းခိဂ်းဗိုခိတုတိယ

## SECOND THESSALONIANS

စွာမိးခမိး

ဗုဒ္ဓံတိမိး ဂျာမိးလိဂ်းကော့းဝု၊တုထိဂ်းသု၊လော့းခိဂ်းဗိုခိတုတိယ ခံပိခိတမာခိ၊ လဝ်းယေ၊သု ပုးခိဂ်း ကခိလံးမိး လိုဝ်းဝု၊ ပေးလု ခခိကော့း။ ပေးလု ခံပိခိဂ်းမခိးပံ၊ပိခိဂုခိးယုမ်၊မာတ်း လဝ်းယေ၊သု ခခိ မခိးမိးလိုဝ်းဝု၊ သေးလု ခိလး ပိခိဂော့ကခိခိဂ်းလဂ်းငီခိးသေး ဂုခိးယုမ်၊မာတ်း လဝ်းယေ၊သု တင်းလံာ ခခိကော့း။ ဂျာမိးခံပိခိဂ်းပိခိဂ်း ပိးသဂ်းဂရိလို A.D. 52 ခခိကော့း။

ဂျာမိးလိဂ်းကော့းဝု၊တုထိဂ်းသု၊လော့းခိဂ်းဗိုခိတုတိယ ခံပိခိဗိုခိလိဂ်းကခိ ပေးလု လုဂ်းတိး ဝိးဂုဂ်းမ တိးကခိမခိးလံးခါမ်၊တုဂ်းဂီခိးယု၊ခခိ တိမိးပခိစု၊ ပုခိးဂုခိးယုမ်၊မာတ်း ကခိမိးတိးလိုဝ်းလဝ်း ဝိးထိဂ်းသု၊လော့းခိဂ်း ခခိကော့း။

ကီခိးကခိး ဂျာမိးလိဂ်းကော့းဝု၊တုထိဂ်းသု၊လော့းခိဂ်းဗိုခိတုတိယ လမိး-

ဂ်းလံးပခိကီခိ ပခိဂီခိးဂုခိးယုမ်၊မာတ်း လဝ်းယေ၊သု ကခိလံးခါမ်၊တင်းကခိခိဂ်းလဂ်းငီခိးသေး၊ ဂ်းလံးသင်၊သုခိသုင်းမု လွင်းကခိတဂ်းလံးကသဂ်းလိပိးမုတ်းလိလိုဝ်းခခိ၊ဂီဝ်၊ တဂ်းလံးခတ်းလိုလိုဝ်းခခိ၊ဂီဝ်၊ ဂ်းလံးဂုထွမ်၊ပွင်၊လိင်းလွင်း လဝ်းယေ၊သု တဂ်းခိခိးမုးခခိကော့း။

လွင်းတင်းကခိခိပုးခိး ဂျာမိးလိဂ်းကော့းဝု၊တုထိဂ်းသု၊လော့းခိဂ်းဗိုခိတုတိယ လမိး-

- ၁။ ဂျာမိးခမိး။ ( ၁:၁-၁၂ )
- ၂။ လွင်းတင်းကခိသင်၊သုခိ လွင်းဝခိးလဝ်းတြး၊ လွင်းတင်းကခိတင်၊ဂျေးလုး ဂွပ်းလံးခါမ်၊တင်း ကခိလိုဝ်းဂီဝ်းဂီဝ်းကပ်၊ လွင်းတင်းကခိသုးတွင်းပုခိးကမုတော့၊မုတ်းကခိခိဂီဝ်း ကိဂ်းတင်း သဂ်းသေ၊ကခိခိခိခိခိခိခိ ( ၂:၁-၁၇ )
- ၃။ လွင်းတင်းကခိသင်၊သုခိ ဂ်းလံးသုးတွင်း၊ ကမ်၊ခါခိကမ်၊ဂီခိ ( ၃:၁-၁၅ )
- ၄။ ဂျာမိးဂုဂ်းဂု၊ ဂျာမိးတဂ်းလတ်း၊ တင်းလိမင်၊ဂလု၊။ ( ၃:၁၆-၁၈ )

ဂျမ်းလိန်းကျေးတု၊တု၊

# ထိန်းသျှ၊လေးဦးခိန်၊ဗိုခိန် တုတိယ

## SECOND THESSALONIANS

၁

### ဂျမ်းတုဂ်လာတ်၊ဗလ၊တင်၊ကျေးလူ

၁ ဂဝ်၊ ပေးလု၊ တင်း သိုလွှ၊ခရ၊ တင်း တိမေး  
 သေ၊ ပခင်ခိန်ခိန်၊တီးလိဝ်းလင်းဂူခိန် ဝိင်းထိန်၊  
 သျှ၊လေးဦးခိန်၊ ကခိန်ဗတ၊ယု၊ခိန်၊ဗြေးပီခိန်လင်း  
 ကခိန်ပီခိန်ပေးလင်းဂုင်း ကိန်၊တင်း လင်းယေ၊သု  
 ၂ ခရိလို ခခိန်ကျေး။ ဂျေးလူ၊ကိန်၊တင်း တင်း  
 ခိန် ကခိန်ပီခိန်မေးတီးဗြေးပေးလင်း တင်း  
 လင်းယေ၊သုခရိလို ခခိန် မိးခိန်သုသေဂမ်းလုလင်း။

### တင်းကခိန်ပခိန်ကိခိန်ပခိန် ခိန်မိုဝ်းကခိန်လံးခါမ်၊

၃ ပီးခိန်ခိန်ဂိုလ်း၊ ဂုင်းယွင်းယေးကျေးလူ၊ဗြေးပီခိန်  
 လင်း ဂွင်းပိုဝ်းတင်းယုမ်၊မတ်၊သုယု၊မေးဗလ၊ သု  
 ကျေးခိန်ခိန်၊ကျေးခိန်ခိန် ခခိန်၊ဂခိန်ခိန်မိးတင်းမိတ်၊  
 ၄ တု၊ဗလ၊ ယိင်ခိန်ခိန်ဂုဂ်ခခိန်ကျေး။ ပိုဝ်းခိန်  
 ဗလ၊ ဂုင်းထွန်းလုလင်းတင်းယုခိန်ခါမ်၊ ကိန်၊တင်း  
 တင်းယုမ်၊မတ်၊သု ခိန်မိုဝ်းကခိန်လံးခါမ်၊တင်း  
 ကခိန်ခိန်လင်း၊ခိန်ခိန်ခိန်သေး တုဂ်ခုတင်းဗခိန်  
 ဂျေးမိးတင်းသီင်းတင်းလုင်ခခိန်ဗလ၊ ဂုင်းလံးကုပ်၊  
 ဝါးဂွပ်၊သု ခိန်ခိန်လင်း၊ဗြေးပီခိန်လင်းတင်းလံ  
 ကျေး။

### တင်းလီ၊ယင်၊ဗြေးပီခိန်လင်း ကခိန်သိုဝ်းတော့၊

၅ လွင်းခခိန်၊ဂိုဝ် သုတင်းလံးခါမ်၊တင်းကခိန်မခိန်  
 လင်းမတ်၊ပီခိန် ကျေးကခိန်လံးခါမ်၊တုဂ်ခုပုခိန်မိုဝ်း  
 ဗြေးပီခိန်လင်းဗလ၊ ထိုဂ်၊လမ်း၊လေးမိုဝ်းလင်းခခိန်  
 လိုင်း၊ လွင်းတင်းကခိန်ဗြေးပီခိန်လင်းလီ၊ယင်၊  
 ၆ လွမ်းခခိန်၊တြေးခခိန် ထင်၊သျှ၊ယု၊ကျေး။ ဗြေး  
 ပီခိန်လင်း တင်းလီ၊ယင်၊လွမ်းခခိန်၊တြေးဗလ၊  
 တင်းတိခိန်ပခိန်တုဂ်ခုတင်းဗခိန် တီးခိန်ခိန်  
 ၇ ကခိန်ခိန်လင်း၊ခိန်ခိန်ခိန်သေးသုဗလ၊ တင်းပခိန်တင်း  
 ကခိန်ခိန်ယိခိန်ခါမ်းသျှ၊ တီးသုတင်းဂုင်းကျေး။  
 လွင်းတင်းခိန်တင်းပီခိန်မေး မိုဝ်းကခိန် လင်းယေ၊သု  
 ခရိလို ပု၊တင်းတခိန်၊ဂင်ဂုဂ်ကခိန်မိးတခိန်ခိန်  
 လိုင်းခခိန်ဗလ၊ ပေးမေးဂျေးခိန်ခိန်ခိန်၊ဂင်ဂုဂ် ခိန်

၈ မုဂ်ဗုခိန်ကျေး။ မခိန်လင်းတင်းပခိန်တခိန်၊တီး  
 ခိန်ခိန်ခိန်ကခိန်ကခိန်၊ဂျေးဗြေးပီခိန်လင်း တင်း ခိန်ခိန်  
 ကခိန်ကခိန်၊ထွမ်းကပ် ဗြေးသတင်းသိုဝ်းပေးလင်း  
 ၉ ဂုင်း လင်းယေ၊သုခရိလို ခခိန်ကျေး။ ခိန်တင်း  
 လံးဗခိန်၊ယခိန်ခိန်တင်းခခိန်လင်းဗြေး ကိန်၊  
 တင်း မူခိန်ခိန်လင်းကခိန်မိးတခိန်ခိန်ခခိန်သေ  
 ဗလ၊ လံးခါမ်၊တခိန်၊ကပိုတ်၊ ကခိန်ပီခိန်တင်းလု  
 ၁၀ တင်းလီဝ်ထု၊ဝရု၊ ခိန်မိုဝ်းခိန်ခိန်ခိန်ခိန်ခိန်  
 ဂျေးမေး ဂျေးလံးခါမ်၊ တင်းကခိန်မူခိန်သေလင်း  
 ထင်၊သျှ၊ ဂျေးခိန်ခိန်မတ်၊လင်၊မခိန်လင်းတင်း  
 လံ ကိန်၊တင်း တင်းကခိန်ယွင်းယေးခိန်ခိန်ခိန်  
 ကခိန်ယုမ်၊မတ်၊ ဂွင်းပိုဝ်းကခိန်သုယုမ်၊မတ်၊သျှ၊  
 သေ၊ ကခိန်ဂုင်းခါမ်၊တင်းသီင်းတင်းလုင်ခခိန်ကျေး။  
 ၁၁ ပိုဝ်းခိန်ဗလ၊ လွင်းခခိန်၊ဂိုဝ်ဗြေးပီခိန်လင်းဂုင်း တင်း  
 မတ်၊သုပီခိန် ကျေးကခိန်ထိုဂ်၊ခါမ်၊ကပ်ကျေးလူ၊ တင်း  
 ကခိန်ခိန်လင်းဂွင်ကပ်ခခိန်ဗလ၊ ဂျေးလေ၊တခိန်၊  
 တင်းကခိန်ကျေးလီ တင်းသီင်းတင်းလုင် ကိန်၊  
 တင်း ကမူတင်းကခိန်ယုမ်၊မတ်၊သုခခိန် တိမ်ပို  
 ၁၂ တင်းဂိုဝ်းတခိန်ခိန် ကိန်၊တင်း လွင်းခခိန်၊ဂိုဝ် တင်း  
 ဂျေးမူခိန်ခိန်ခခိန်၊မုလိုဝ်းသီင် လင်းယေ၊သုခရိလို  
 ထင်၊သျှ၊မေးဂွင်းပိုဝ်းသု၊ ကိန်၊တင်း လွင်းခခိန်၊ဂိုဝ်  
 တင်းဂျေးမူခိန်ခခိန်သုထင်၊သျှ၊မေး ဂွင်းပိုဝ်းမခိန်  
 လင်း ဂျေးခခိန်၊ကျေးလူ၊ဗြေးပီခိန်လင်းဂုင်း လင်း  
 ယေ၊သုခရိလို ခခိန်လိုင်း၊ ဂုင်းဂိုဝ်းသု၊တွင်းပထ  
 ခေ၊ ပုခိန်သုယု၊ သေ၊သေ၊ကျေး။

၂

### ကျေးကခိန်ကိခိန်၊ဗိးတြေး

၁ ပီးခိန်ခိန်ဂိုလ်း၊ လင်းသီင်၊လုလင်း လွင်းတင်း  
 ကခိန်လင်းဂုင်း လင်းယေ၊သုခရိလို တင်းမေးဗလ၊  
 ဂုင်းတင်းလံးလုဂခိန်တုဂ်ခခိန် တီးမခိန်လင်းခခိန်  
 ၂ လမ်း၊ ခခိန်၊ဂိုဝ် သုတင်းကခိန်၊မိး တင်းကခိန်လု  
 သုတ်၊ယွမ်းဂျေးခခိန်ခခိန်ခခိန်၊ တင်းကခိန်မိး  
 လိုဝ်းဂုဂ်ခခိန်သေ၊ဝိ ဂွင်းပိုဝ်း ဝိလိုဝ်း၊တင်၊လိုဝ်းတင်၊  
 မိမ်း၊ ဂွင်းပိုဝ်းဂျေးကခိန်ကွပ်၊သုပိုဝ်း၊ ဂွင်းပိုဝ်း

လိမ်း၊ ကာခမ်မိုခမ်ခင်၊ ဂှာင်း ပီခမ်လိမ်း၊ ကာခမ်ဂှင်း  
 တိမ်း၊ ဧလး၊ ဝါး၊- ဝမ်းလင်း၊ ဖြေး ပေး၊ ဂှုတ်၊ များ  
 ၃ ယဝ်၊ ဝါးခင်၊ ခမ်ခမ်ခင် လိုင် ယျ၊ ပေယုမ်၊။ ယျ၊  
 ပေဂှ်၊ ဖုးလှ် လိး၊ ပီတိုလိး၊ လိခမ် သူ ခမ်းလွင်း၊ တာင်း  
 သေလိုင်၊ သေပိုင်။ လှင်း၊ ကာခမ် ဝမ်းခမ် ဂှမ်း၊ ပီ၊  
 ဂှုတ်၊ ပီ၊ ထိုင်ခမ်ခင် လိုင်၊ တာင်း၊ ကာခမ် ဖုး၊ ပျာခမ်၊  
 ၄ ဧပေခိုင်း၊ ခွါးခိုင်း တာင်း၊ ပီခမ် ဂှုတ်၊ တာင်း၊ ဧလး၊ ဂှုမ်း  
 တူလှိုင်း၊ တာင်း၊ လူတာင်း၊ လိပ်ခမ်ခင် တာင်း၊ ပေး၊ များ  
 ဖြေး။ ဂှေးခမ် ဂှိုတ်၊ တာင်း၊ ကာခမ် ခတ်၊ ဂခမ် တာင်း  
 ဖြေး။ ဂှေး၊ ကာခမ် ယုတ်၊ ယွင်း၊ တူင်လင်း၊ ဂင်၊ လှိုင်တွမ်း  
 ခေး၊ သေဖြေး၊ ဧလး၊ ခင်း၊ ယု၊ ဂျး၊ ခမ်း၊ ဂှိုခမ်း၊ ပိတ်၊ မခမ်၊  
 ဖြေး၊ ပီခမ်လင်း၊ သေယဝ် ပီခမ် ဂှေး၊ ကာခမ် ကပ်ပိုင်၊ ဂှာင်း  
 ဖြေး၊ ဧလး၊ ဧခေပျား၊ တူင်လင်း၊ ဂင်၊ ဂှေး။။  
 ၅ လှိုင်၊ သူကမ်း၊ ခုမ်းလှိုင်၊ လှိုင်၊ လွင်း၊ ကာခမ် ဂင်လတ်၊ ဝံ  
 လွင်း၊ တာင်း၊ လှိုင်၊ ခမ်ခမ် မိုဝ်၊ ကာခမ် ဂင်မီးယု၊ လူလှ်၊  
 ၆ ဂခမ် တာင်း၊ သူခမ်ခင်၊ ဂှိုင်။ ခင်း၊ ဂှိုင် ဂှေးခမ် တာင်း  
 လိး၊ ထာင်၊ သျှ ခမ်းခိုင်၊ ဂျ၊ လျာ၊ ကာခမ် ထုတ်၊ ခမ်ခမ်  
 လိုင် တေး၊ လိပ်ခမ် ယင်း၊ မီးတာင်း၊ ကာခမ် တိုတ်၊ လခမ်  
 ၇ မခမ်း၊ ဝံယု၊ ဂှေး၊ ဝါးခမ် သူဂှုယု၊ ဂှေး။။ ပီခမ်လှိုင်  
 ခင်း၊ ဂှိုင်၊ ဝါးခမ်လမ်း၊ တာင်း၊ ကာခမ် လှိုင်၊ ကာခမ်လမ်း၊  
 ကာခမ်ကမ်း၊ ဖြေး၊ ခမ်ခမ် တေး၊ လိပ်ခမ် ယင်း၊ တိုတ်  
 ပွင်ဂှိုတ်၊ ယု၊ ဂှေး။။ ဂှေး၊ ကာခမ် ဧဂှုကခမ်ခိမ် ကာခမ်  
 ကမ်း၊ ဖြေး၊ ခမ်ခမ် ဂှေး၊ တာင်း၊ ဧဂှုခိမ်ယု၊ တေး၊ ထိုင်  
 ဂှုတ်၊ လှိုင်၊ ကာခမ် မခမ်း၊ ကမ်း၊ ပီ၊ လိး၊ ဂှုတ်၊ ထိုင် တာင်း  
 ၈ ကာခမ် ကပ်ပီတ်၊ ခမ်ခမ် ဂှေး။။ လင်း၊ ယေ၊ သူ တာင်း  
 ကပ်တင်း လှမ်း ကာခမ် ဂှုတ်၊ သူပမ်း၊ မခမ်းလင်း၊ ခမ်ခမ်  
 သေဧလး၊ ယုပီတ်၊ ကပ်တင်း၊ ကဂှိုင်၊ တခမ်း၊ ခုမ်း  
 မခမ်းလင်း၊ သေဧလး၊ ဧပ၊ ဖိတ်၊ ပီတ်၊ ဂှုမ်း၊ ကာခမ်ကမ်း၊  
 ဖြေး၊ လှိုင်၊ ခမ်ခမ် တာင်း၊ ထာင်၊ သျှ များယု၊ ဂှေး။။  
 ၉ လွင်း၊ တာင်း၊ ကာခမ် ဂှုမ်း၊ ကာခမ်ကမ်း၊ ဖြေး၊ ပေး၊ များ  
 ခမ်ခမ်လမ်း၊ မခမ်းတမ်း၊ ပျားကပ်တင်း တခမ်း၊ ခုမ်း  
 ခိုမိတ်၊ လင်း၊ ခမ်ခမ်၊ ကာခမ် လိကမ်း၊ ဂှုးလှိုင်၊ ဂှုးပိုင် ခမ်း  
 လျ၊ တာခမ်၊ များ၊ ဧတတ်၊ ကာခမ် ပီခမ် ကာခမ် ပီတ်၊ ကာခမ်  
 လိခမ် ကာခမ်ကမ်း၊ ဖြေး၊ ဂှုးလှိုင်၊ ဂှုးပိုင် သေယဝ် ပီတ်  
 လိခမ် ခပ်လှိုင်၊ ကာခမ် ဂှုတ်၊ ထိုင် တာင်း၊ လူတာင်း၊ လိပ်  
 ၁၀ ခမ်ခမ် ဂှေး။။ ခပ်ခမ်ခမ် ကမ်း၊ ခမ်း၊ ကမ်း၊ ကပ်သမ်း၊  
 များ၊ ဖြေး၊ ကာခမ် သိုင်တေး၊ ခမ်ခမ်ဧလး၊ ကမ်း၊ လိး၊ ဂှုတ်၊  
 ၁၁ ထိုင် တာင်း၊ ကာခမ် ဧဂှုတ်၊ ခမ်း၊ ဂှုတ်၊ ခမ်ခမ် ဂှေး။။ ပိုင်း၊ ခမ်  
 ဧလး၊ လွင်း၊ ခင်း၊ ဂှိုင် ခပ်လှိုင်၊ ကာခမ်ကမ်း၊ ယုမ်း၊ မတ်၊  
 သမ်း၊ များ၊ ဖြေး၊ ဧလး၊ မှုမ်း၊ ပျေး၊ ခမ်း၊ ကမူကခမ်ကမ်း၊  
 ဖြေး၊ ခမ်ခမ် တင်း၊ သိင်း၊ တင်း၊ လှိုင် တာင်း၊ လိး၊ ဂှုတ်၊ ထိုင်  
 ၁၂ တာင်း၊ ကာခမ် လူသုမ်းလှိုင် ဖြေး၊ ပီခမ်လင်း၊ ပွဲ၊ ပခမ်  
 ဂှုးခပ်လိး၊ ယုမ်း၊ ခမ်း၊ မိတ်၊ သျှ၊ တိတ်၊ ထိုမူသျှ၊ ဂှေး။။

**တာင်းကာခမ်တာင်း၊ ဂှေးလှူး**

၁၃ ဂှုလိမ်း၊ ဂျး၊ ပီး၊ ခွင်၊ ကာခမ်လင်း၊ ဖြေး၊ ဂှုတ်၊ ခပ်ဂှိုလှ်၊ ဂှင်း  
 တာင်း၊ လိး၊ ယွင်း၊ ယေး၊ ဂှေးလှူး၊ ဖြေး၊ ပီခမ်လင်း၊ ဂှုမ်း  
 ပိုင်း၊ သူယု၊ တျ၊ သေ၊ ကမ်း၊ ထာတ်၊ ဂှုမ်း၊ ပိုင်း၊ ကာခမ်  
 ဖြေး၊ ပီခမ်လင်း၊ လှိုင်၊ ဂှိုင်း၊ ကပ်သူ လိမ်း၊ မိုဝ်၊ ကာခမ်ခမ်  
 ခမ်ခမ် ဂှုး၊ သူလိး၊ ဂှုတ်၊ ထိုင် တာင်း၊ ကာခမ် ဧဂှုတ်၊ ခမ်း၊  
 ၁၄ ဂှုမ်း၊ ပိုင်း၊ တာင်း၊ ကာခမ် ဝိလှိုင်၊ မှုတ်၊ လာင်၊ လင်း၊ ဂှုး  
 သူမှုတ်၊ လာင်၊ ကိတ်၊ တင်း တာင်း၊ ကာခမ် ယုမ်း၊ မတ်၊  
 သမ်း၊ များ၊ ဖြေး၊ ခမ်ခမ် ဂှေး။။ ပုခမ်း၊ လွင်း၊ ခင်း၊ ဂှိုင်၊ တာင်း  
 ပီခမ်လှိုင်ခင်း၊ ခမ်ခမ်လှိုင် မခမ်းလင်း၊ ဂှုတ်၊ ကပ်သူ ဂှုမ်း  
 ပိုင်း၊ ဖြေး၊ သတာင်း၊ သိုင်း၊ ပျေး၊ ဂှုမ်း၊ ခမ်ခမ်ယဝ်။ ခင်း၊  
 ခမ်ခမ်ဧလး၊ သူလိး၊ ပိုင်း၊ ထိုင်း၊ မှုမ်း၊ ဖင်းလင်း၊ ဂှုမ်း  
 ၁၅ လင်း၊ ယေ၊ သုခရိလှိုင် ခမ်ခမ် ဂှေး။။ ဂှုမ်း၊ ဂှုမ်းခမ်ဧလး၊  
 ပီး၊ ခွင်၊ ခပ်ဂှိုလှ်၊ ယိမ်း၊ ဂမ်းကပ်ခမ်း၊ ဂှုတ်၊ တေး၊ ကာခမ်  
 ဂှုမ်းလိး၊ ကပ်တင်း၊ ဂှုမ်း၊ ကာခမ် ကွတ်၊ သူပမ်း၊ ဂှုမ်းဧလး၊  
 သင် လှမ်း၊ လှိုင်၊ လိမ်း၊ ကာခမ် ဂှုတ်၊ တိမ်း၊ ပခမ် ဂှုး၊ ခမ်ခမ်  
 ဧလး၊ သင် ကွမ်း၊ ဂခမ်လှိုင်လင်း၊ ယု၊ မခမ်း၊ မခမ်း၊ ခိုင်၊ ခိုင်၊  
 ၁၆ တျ။ ဂှုး၊ တူင်လင်း၊ ဂှုမ်း လင်း၊ ယေ၊ သုခရိလှိုင် ကိတ်၊  
 တင်း ဖြေး၊ ပီခမ်လင်း၊ ပေး၊ ဂှုမ်း ကာခမ် ဂှုတ်၊ ဂှုမ်းဧလး၊  
 ပခမ် တာင်း၊ ကာခမ် သာင်း၊ သျှ၊ ထျ၊ ဝရ၊ ကိတ်၊ တင်း  
 တာင်း၊ ကာခမ် မင်း၊ ထျ၊ မွင်း၊ ထျ၊ ကာခမ် လိကမ်း ငါမ်း  
 ၁၇ လှမ်းခင်း၊ ဂှေးလှူးလင်း၊ ခမ်ခမ် ဂှုး၊ ဂှုတ်လှိုင် သူသာင်း၊  
 သျှ၊ ဧလး၊ ဂှုး၊ သူမခမ်း၊ ခိုင်၊ ယု၊ ခမ်း၊ တာင်း၊ ဂှိုတ်၊ ကာခမ်  
 လိကမ်း ငါမ်း ကိတ်၊ တင်း ခမ်း၊ ခေး၊ ဂှုမ်း၊ ကာခမ် လိ  
 ကာခမ် ငါမ်း ဂှုးလှိုင်၊ ဂှုးပိုင် သေဂမ်းလှိုင်။

**၃**

**ဂှုးမီးတာင်းသျှတွင်းဧလး၊ တာင်းကာခမ်လှိုင်ထိမ်**

၁ ဂှုမ်းတီး၊ လှိုင်ခမ်း၊ သုတ်၊ လမ်း၊ ပီး၊ ခွင်၊ ခပ်ဂှိုလှ်၊  
 လွင်း၊ ခင်း၊ ဂှိုင် ခပ်ဂှိုပတ်၊ ဖြေး၊ လင်း၊ ဖြေး တာင်း  
 လှိုင်၊ တူင်၊ ဂှုး၊ ဂှုးတီး၊ ဂှုးလိခမ်း၊ ဧလး၊ မှုမ်း၊ ဖင်းလင်း၊  
 တာင်း၊ ထာင်၊ သျှ မိုခမ်ခင်၊ ခမ်း၊ သူခမ်ခင် လှိုင်၊ သျှ  
 ၂ တွင်း၊ ပုခမ်း၊ ဂှုမ်း၊ သေဂမ်း။ လွင်း၊ ခင်း၊ ဂှိုင် မခမ်းလင်း၊  
 တာင်း၊ ဂှုး၊ ဂှုမ်းလှိုင်၊ သေဂျး၊ ခမ်း၊ မိုဝ်၊ ခပ်လှိုင်၊ ကာခမ် ဂှို  
 မိုတ်၊ ကာခမ်ကမ်း၊ ယုမ်း၊ မတ်၊ ခမ်ခမ် လှိုင် သျှတွင်း  
 ၃ ပုခမ်း၊ ဂှုမ်း၊ သေဂမ်း။ ဂှုလိမ်း၊ လင်း၊ ဖြေး၊ တိမ်း၊ ဝံတင်း  
 သိတ်၊ လျ၊ ယု၊ ဂှေး။။ မခမ်းလင်း တာင်း၊ ဂှုး၊ သူမခမ်း၊  
 ခိုင်၊ ဧလး၊ ပွဲ၊ သူယု၊ ဂှုးလိး၊ ဂှုတ်၊ လွင်း၊ တင်း လွင်း၊  
 ၄ တာင်း၊ ကာခမ်ကမ်း၊ လိကမ်း၊ ငါမ်း၊ ခမ်ခမ် ဂှေး။။ ဂှုမ်း၊ ကိတ်  
 လင်း၊ ဖြေး၊ သေဧလး၊ ယုမ်း၊ လွင်း၊ ကာခမ် ဝါး၊ တေး၊ လိပ်

ဆုံ သူဂမ်ကျင့်လွမ်းဂျးခင်း၊ခင်း၊ကဆ် ဂုမ်းပိင်း  
 ၅ လျှပ်းဝံခေခယူ၊ဧလး၊ ဂမ်းလိုခင်းကျေးတမ်းဂမ်ကျင့်  
 ၆ ဖြူး၊ကျေး။ ဖြူးလင်း၊ဖြူးဧမးပခင်ဂှင်လုံသူ ဖြူးသူဂှ်  
 ဖြူးပီခင်လင်း၊ ကိတ်၊တင်း ဖြူးသူလံးယိုခင်ခါမ်၊  
 လိုဝံခင်း၊ လင်း၊ခရိလုံ ခေခေသေဂမ်းလူလ်း။ ဧခင်း  
 ခင်း၊လမ်း၊ ပီးခွင့်ခင်ဂှ်လ်း၊ ဝေးပီတ်းသေ ပီးခွင့်  
 ကဆ်ဂှ်တီးကဆ်ကမ်၊တြေး ကဆ်ကမ်၊ဂှ်တီးလွမ်း  
 ခင်း၊ဧခင်းကျပတေ၊ ကဆ်ခင်ခါမ်၊ကပ်တီးဂုမ်း  
 တင်းသီင်း၊တင်းလူင်ခေခေတျ၊ ဝျးခမ်၊ ဂုမ်းကိတ်  
 ၇ ဆေ၊မာလုံဝိုင်းသီင် လင်း၊ယေ၊သုခရိလုံ သေဧလး၊  
 ပိင်းလျှပ်းဝံကျေး။ လွင်း၊မခင်းလမ်း၊ တူင်သူဂှ်လွင်း၊  
 ကဆ် သူတမ်းလံးလွမ်းပုင်၊သက်၊သေ၊ ကဆ်ဂုမ်း  
 ပခင်ခေခေဧလး၊ ဂမ်ကျင့်လိုဝံခင်း၊ဂှ်ခေခေယူ၊ကျေး။  
 ၈ ဂုမ်းကမ်၊ဂိခင်ခွင်လံ၊ဗုဒ္ဓလုံ။ ခင်း၊ဂှ်ဂုမ်းတမ်းကမ်၊  
 လံးပီခင် တင်းကဆ်ယပ်၊ဗုဒ္ဓိတ်၊ဂျးခိုဝ်သူခေခေ  
 ဂုမ်းခတ်းလုံဂှ်တီးတင်းဂှ်တီးယူ၊ ဂျးဝခင်းဂျးခိုခင်း  
 ၉ ကျေး။ ဝှပ်းပိုင်းကဆ်ဂုမ်းကမ်၊ထိုင်း၊ လွင်း၊တင်း  
 ကဆ်တမ်းလံး၊ခါမ်၊ကပ်တီးသူခေခေဧလး၊ ဂုမ်းလင်း၊  
 လံးဂှ်တီးဂါခင် ကမ်၊လ်း။ ဂုမ်းဂှ်တီး ဖြူးလံးပီခင်ပုင်၊  
 သက်၊သေ၊ ပုခင်း၊ကဆ်သူတမ်းလွမ်းကျေး။  
 ၁၀ ပီခင်လိုဝံခင်း၊ဂှ်ဝျးခမ်လမ်း မိုင်းကဆ်ဂုမ်းမီးယူ၊  
 လူလ်း၊ဂဆ်တင်းသူခေခေကျေး ဂုမ်းလံးပိုင်းလျှပ်း  
 ဧလး၊ဝျး၊- ကျေးကဆ်ကမ်၊ခွ်းဂှ်တီးတင်းဂှ်တီးခေခေ  
 ၁၁ ကမ်၊ထုတ်၊လီဂိခင်၊ ဝျးခင်း၊ခမ်ပိုယဝ်။ ဂုမ်းလံး၊  
 ငါခင်းလွင်း၊ကဆ် ဂုခင်းဂမ်း၊ဗွင်းခင်းသူ ယင်းကမ်၊  
 ဂှ်တီးဂါခင်း၊သင်ဧလး၊ လေးဧလးယူ၊ဂျးခင်းလွင်း၊

တင်း၊ ကဆ်ကမ်၊လျပ်း၊သီင်၊ဂဆ်တင်းတူင်လင်း၊  
 ၁၂ ဂပ်၊ခေခေဂုလ်းကျေး။ ခင်း၊ဂှ် ခင်လိုဝံခင်းခေခေတမ်း  
 လံးဂှ်တီးတင်းဂှ်တီးခေခေခေခေလီလီဧလး၊ ဂိခင်တင်း  
 ဂိခင်တူင်လင်း၊ဂပ်၊လိုင် ဂုမ်းကိတ် လင်း၊ယေ၊သုခရိလုံ  
 ၁၃ သေဧလး၊ ပိင်းလျှပ်းဝံကျေး။ ပီးခွင့်  
 ခင်ဂှ်လ်း၊ ဂှ်တင်းယင်းကမ်၊ကျေး၊ လုံယင်းကမ်၊လူ  
 ဧလး၊ ဂမ်ကျင့်တင်းဂမ်တင်းကျင့် ကဆ်လီကဆ်  
 ၁၄ ငါမ်းတျ။ ပေးသေကျေးသေဂုခင်း ယင်းကမ်၊ထွမ်း၊  
 ကပ်ဂုမ်းပိင်းလျှပ်း၊ ကဆ်ဂုမ်းတံမ်း၊ဝံကျေးခင်းလိမ်း၊ခေ  
 လိုင်၊ မာတ်၊တွင်းကျေးခေခေဝံကျေး။ လွင်း၊ခင်း၊ဂှ်  
 မခင်းတမ်းကမ်၊ကံလိုင်၊ ယျ၊ပေဂှ်တီးကျေးဂှ်တီး  
 ၁၅ သေးလူလ်း၊ဂဆ်တင်းမခင်း။ ခင်း၊ဝျးခေခေသေကျေး  
 ယျ၊ပေမာတ်၊မခင်းပီခင်လိုဝံခင်း၊ရုခင်း၊သူ။ မာတ်၊  
 မခင်းပီခင်လိုဝံခင်း၊ပီးခွင့်ခေခေသေဧလး၊ ပခင်သ  
 တီးမခင်းတျ။

**ပခင်တင်းလီမင်၊ဂလျ၊**

၁၆ ဖြူးလင်း၊တင်းခေခေခေခေ ပခင်တင်းခေခေတီးသူ  
 ခင်းလွင်း၊တင်းဂျးလိုဝံကျေးပိုင်း တျ၊သေ၊ကမ်၊ထာတ်၊  
 သေဂမ်းလူလ်း။ ဖြူးလင်း၊ဖြူး မီးယူ၊လူလ်း၊ဂဆ်  
 တင်းသူ သေဂမ်းလူလ်း။  
 ၁၇ ဂပ်၊ ပေးလု၊ ကပ်တင်းမိုင်းတူင်လင်း၊ဂပ်၊ တံမ်း၊  
 လွင်း၊တင်းကဆ်တတ်းခေသူ ကဆ်ပီခင် လမ်းခေ၊  
 လိမ်း၊ကျေးဝျ၊တျ၊ဂပ် တင်းသီင်း၊တင်းလူင်ခေခေ  
 ကျေး။ ဂပ်တံမ်း၊ဝံလိုဝံခင်း၊ခေကျေး။  
 ၁၈ ဖြူးသူကျေးလူး လင်း၊ယေ၊သုခရိလုံ မီးခိုဝ်သူတင်း  
 သီင်း၊တင်းလူင်သေဂမ်းလူလ်း။ ကျေးမိခင်း။

**ဂျမ်းလိမ်း၊ကျေးဝျ၊တျထိန်းသျှ၊လေးခင်း၊ဗုဒ္ဓိတ် တုတ်ယယဝ် ယဝ် ကျေး**